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Joost Pothast 

Vakbond: FNV 

 

"Met veel plezier zal ik in de OR zowel de belangen van mijn randstadcollega's bij 

Waternet als die bij andere bedrijven vertegenwoordigen." 

Kim Schijf 

Vakbond: geen 

"Ik werk alweer 13 jaar voor Randstad en inmiddels ruim anderhalf jaar als 

commissielid binnen de huidige OR (en waarbij ik onderdeel uit heb gemaakt van 

de werkgroep VGWM). Via Randstad heb ik toentertijd de mogelijkheid gekregen 

om de RandstadSecretaresseAcademie te volgen en tegelijkertijd aan de slag te 

gaan. Door de jaren heen heb ik meerdere opleidingen gedaan, alles gericht en 

rondom Directiesecretaresse en met veel succes! Als flexwerker heb ik al veel 

branches gezien, meegemaakt en geleerd. Deze kennis neem ik mee in de OR 

Flex. Op deze manier draag ik graag mijn steentje bij voor iedereen." 

 

Celine te Braake 

Vakbond: FNV  

 

 

"Flexwerkers werken overal, in vele verschillende bedrijfstakken en disciplines. 

Ook ik heb een behoorlijk diverse staat van dienst bij Randstad. Nu ik overal een 

poosje heb kunnen rondkijken wordt het tijd om onze eigen organisatie dieper te 

gaan verkennen en me ervoor in te zetten. Want wie komt voor de flexwerkers op, 

als we het zelf niet doen? Daarnaast lijkt het me interessant om 'Randstad' eens 

van een andere invalshoek te bekijken." 

Reinder Philips 

Vakbond: geen 

 

"Dat wij als flexwerkers minder verdienen dan de vaste medewerkers is 

schandalig en dat vindt het vaste personeel ook!" 

Bart Sevenhuijsen 

Vakbond: geen 

"Zelfstandig, ambitieus, creatief en ervaring in het opzetten van mooie projecten. 

Ik ben op het moment erg bekend onder de medewerkers. Dit omdat ik binnen 

XS4ALL alle afdelingen heb ervaren waarmee nog steeds wordt samengewerkt. 

Hierdoor ook veel Randstad-medewerkers die verplaatst zijn naar andere 

werkgevers zijn bekend met mijn naam.  

Ik wil graag het vertrouwen van de medewerkers in Randstad versterken en de 

vraag willen stellen: hoe kan de communicatie met de medewerker en de 

werkgever (Randstad) op de meest effeciënte manier worden opgepakt? Met 

betrekking tot spoedvragen. Kortom: een jonge man met een visie in het belang 

van de medewerker, wil zich  

hierbij graag aansluiten in het OR Flex team." 
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Henk Hendriks 

Vakbond: geen 

 

"Aangezien ik voorheen enkele jaren werkzaam was bij de Universiteit 

Maastricht en momenteel bij de Hogeschool Zuyd als surveillant, ben ik  steeds 

geïnteresseerd in het algemeen welzijn en beleid. Dit komt voornamelijk doordat 

ik jarenlange ervaring heb opgedaan in bestuurlijke functies bij diverse 

verenigingen." 

 
Dorris Hoeksma 

Vakbond: geen 

 

 

"Ik werk sinds 2007 voor Randstad. En ik wil me graag inzetten voor de positie 

van de flexwerker in het algemeen en in het bijzonder voor de flexwerker bij 

Randstad. Ik werk als verzorgende ig in veel zorginstellingen en dit naar volle 

tevredenheid." 

 
Gerrit Kottier 

Vakbond: CNV  

Dienstverband 

 

"De reden van mijn kandidaatstelling is o.a.: 

 Verbetering van de arbeidscontracten zoals een betere beloning, meer 

rechtszekerheid en een normale pensioenregeling enz. 

 Het handhaven van goede arbeidsvoorwaarden. 

 Het helpen terugdringen van allerhande malafide uitzendbureaus in de 

branche, dus een eerlijke concurrentie." 
 

Jacob-Jan Schouten 

van Schagen 

Vakbond: FNV 

"Laat mij mijn klus klaren........ 

Momenteel ben ik zes jaar lid van de OR Flex, alle zes de jaren ben ik lid 

geweest van het Dagelijks Bestuur, waarvan de meeste tijd als Vice Voorzitter, 

dit betekent dat ik de klappen van de zweep ken, door de wol geverfd ben en 

graag de laatste termijn die ik nog in de OR mag zitten af te maken, mede om zo 

de door mij opgedane kennis geheel over te kunnen dragen aan de volgende 

groep. 

Stem daarom op mij zodat je weet dat je een goede OR-vertegenwoordiger in de 

OR kiest die van wanten weet!" 
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Roy Ahlers 

Vakbond: FNV 

 

"Vanwege mijn politieke achtergrond en mijn kennis van arbeid gerelateerde 

zaken wil ik mij verkiesbaar stellen voor de OR Flex. Verder ben ik zeer 

gemotiveerd om me in te zetten als OR-lid." 

 
Peter Scheper 

Vakbond: geen 

"Waarom kiezen voor mij? Omdat ik graag als spreekbuis voor mijn collega-

flexwerkers wil fungeren." 
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Milton Hasselbaink 

Vakbond: geen 

"OR zaken en zaken aangaande het vertegenwoordigen hebben altijd al mijn 

interesse, ik heb al eerder in een OR gezeten. 

Familie, vrienden en kennissen en alle anderen die mij een beetje kennen weten 

van mijn ambitie om president van mijn land te worden. Vertegenwoordiging zit 

van kleins af aan in het bloed. Daar is dit weer een opstap naar. Het dienen van 

mijn achterban, maar ook het sparren met de ondernemer (lees: parlement) zijn 

zeker zaken die mij na aan het hart liggen. Randstad is daarnaast ook een 

wereldwijde speler, wat goed is voor mijn leerproces in het omgaan met 

belangen die soms ook grensoverschrijdend zijn. 

Mocht mijn motivatie als lame / lauw overkomen wil ik graag bij deze opmerken 

dat dit zeer zeker niet de bedoeling is, en dan is ‘zeer zeker niet’ een hele grote 

UNDERSTATEMENT. 

Weg met haterz stem op mij en ik ga knallen vo je in die OR. Je weet zelf toch.." 

 

Wouter Tas 

Vakbond: geen 

"Ik ben ondanks mijn relatief jonge leeftijd (31 jaar) al ruim drie lid van de huidige 

OR Flex. Enthousiasme, doordachtzaamheid en de wil tot innoveren omschrijven 

mij. Nu kan daar ook de nodige ervaring aan worden toegevoegd. Mijn wil om 

Randstad en alle flexwerkers daarmee vooruit te helpen is dan ook groot." 
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Peter Aelberts 

Vakbond: FNV 

 

"Met chauffeur Peter worden de belangen in de transportsector goed behartigd 

(CAO TLN). Sinds 2011 heb ik regelmatig als OR afgevaardigde overleg gehad 

met de directie van Randstad Transport. In het laatste overleg hebben we o.a. 

besproken: opleidingen, code 95, ADR, economische  recessie en de gevolgen. 

En ook de gezondheid en veiligheid van medewerkers in de sector hebben de 

volle aandacht.  Daarom kies je Peter." 

 
Eric Beemsterboer 

Vakbond: FNV 

 

"Heb jij je wel eens afgevraagd hoe belangrijk je bent voor je werkgever? Zonder 

werknemers staat de economie stil. De huidige economie heeft eraan 

bijgedragen dat flexwerken niet altijd een vrije keuze is. Ik vind daarom 

baangarantie heel belangrijk, maar ook gewoon goed werk. Sociale 

werkomstandigheden en duidelijke afspraken. Niet alleen in het belang van de 

onderneming, maar ook in het belang van de werknemer." 

Johnny Pomp 

Vakbond: FNV 

"Mijn naam is Johnny Pomp, en ben 52 jaar jong. Inmiddels ben ik ruim 30 jaar 

actief kaderlid binnen FNV Bondgenoten. In deze jaren heb ik diverse functies 

binnen en namens de bond vervult, zoals bijv. consulent ledenservice en lid van 

de onderhandelingscommissie voor de ABU CAO. Tevens heb ik zo’n 9 jaar 

ervaring OC en OR lid.  

 

Om al deze functies naar behoren te kunnen vervullen heb ik div. taakgerichte 

cursussen gevolgd. Momenteel ben ik actief als ledenservice consulent wat 

inhoud dat mensen kunnen komen met allerlei vragen over werk en inkomen, in 

de breedste zin van het woord. Daarnaast hou ik mijn intensief bezig met de 

ABU CAO. Zo heb ik bij de laatste CAO onderhandelingen deel uitgemaakt van 

de onderhandelingscommissie wat inhoud dat ik bij alle onderhandelingen 

tussen de div. bonden en de ABU aanwezig ben geweest.  

 

Kortom ik denk dat ik een schat aan ervaring heb, die ik graag zou gebruiken 

voor het OR werk. Ik hoop dan ook gekozen te worden, zodat ik mijn steentje 

kan bijdragen aan het OR werk binnen Randstad." 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kiesgebied 6 

 

Jeffry Pindus 

Vakbond: geen 

 

"Mijn naam is Jeffry Pindus en ik ben ongeveer een anderhalf jaar werkzaam bij 

Randstad. Tijdens mijn loopbaan ben ik veel collega's tegengekomen. Ik heb 

gemerkt dat er erg veel onduidelijkheid bestaat over de arbeidsvoorwaarden en 

de eventuele rechten. Daarnaast heerst het gevoel dat er onderling veel 

verschillen zijn. Ik zou graag dit onderbuikgevoel een stem willen geven. Ik zou 

heel graag de mogelijkheid krijgen om op te komen voor de mensen die 

onderdeel zijn van Randstad. Daarnaast zou ik ook op een andere manier willen 

kennismaken met de organisatie. Ik wil me graag inzetten voor het grote geheel 

voor zowel het personeel als de organisatie zelf." 

 
Sietse Breeman 

Vakbond: geen 

 

"Eind 2010 ben ik afgestudeerd als planoloog aan de Rijksuniversiteit Groningen. 

Na een tijd van veel sollicitaties en allerlei werkzaamheden, ben ik begin 2012 

via Randstad begonnen als telefonisch medewerker klantenservice bij een grote 

overheidsorganisatie. Inmiddels ben ik doorgegroeid en ben ik een soort 

wandelende vraagbaak voor mijn collega’s aan de telefoon. Hierdoor heb ik 

dagelijks intensief contact met een kleine honderd collega’s, die net als ik 

flexwerker zijn. Om op te komen voor hun belangen en de mijne, wil ik heel 

graag plaats nemen in de OR Flex van Randstad!" 

Harry Zijlstra 

Vakbond: FNV 

"Flexwerkers vormen een steeds groter deel van de beroepsbevolking. De 

belangen van deze groep moeten goed behartigd worden. De vakbond, 

Randstad zelf, maar zeker ook de OR Flex kunnen hier een belangrijke rol in 

spelen. In deze belangenbehartiging wil ik graag een actieve rol spelen. Ik denk 

dat te kunnen doen in de OR Flex en stel me daarom verkiesbaar." 

 


